
© Transparency International Danmark  

 

TI-DK bestyrelsesmøde  
Torsdag d. 2. marts 2023, 17:30-19:30 
Fysisk på Dalgas Have CBS, lokale DH Ø.2.73 
 
Fremmøde: 
 
Fysisk: Lars Wriedt, Karinna Bardenfleth, Birgitte Bang Nielsen, Jesper Olsen, Olav Anker Jessen, 
Charlotte Willer, Anne Sophie Meldgaard Madsen, Cecilie Hærvig, gæst Ken Willén 
 
Online: Natascha Linn Felix, Emma Siemens Lorenzen 
 
Afbud: Christian Hattens, Frederik Carl Windfeld, Mohammad Hamza, Christian Ougaard, Kristian 
Jepsen 
 
Referat 
 
Godkendelse af dagsorden 
 
Strategiworkshop  
 

• Cecilie har udarbejdet en oversigt over de tre ”søjler”, hvor der under hver er fire 
metoder/handlinger, der fremmer det enkelte fokusområde.  

• Det besluttes, at der inden næste bestyrelsesmøde skal laves et udkast til hver af de tre søjler 
• Cecilie udsender deadline.  
• Lars og Emma er ansvarlige for første søjle ”TI-DK er en del af et internationalt problem”. 
• Karinna og Birgitte er ansvarlige anden søjle ”Vidensopbygning, mere fokus i 

offentligheden, aktivere den unge generation”. 
• Natascha og Charlotte er ansvarlige for den tredje søjle ”Konsekvens – opfølgning og flere 

ressourcer til håndhævelse”.  
• Der skal være fokus på TI-DK’s strategiske målsætning; hvorfor gør vi, som vi gør? 
• Det besluttes, at Olav udsender en template, som bestyrelsen kan udfylde. 

 
Undervisningsforløb på RUC (v. Lars og Anne Sophie) 
 

• Lars og Anne Sophie har været på RUC, hvor der har været et tre uger langt 
undervisningsforløb, hvor opgaven har været, at de har skulle udviklet et produkt, som TI-
DK kan have med på Folkemødet.  

• Det besluttes, at Anne Sophie og Lars skriver en mail til de studerende på bestyrelsens 
vegne, der indeholder, at de studerende har set TI-DK rigtigt og hvor godt et stykke arbejde 
de har lavet. 
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• Det besluttes at undersøge muligheden for at gå videre med ’muleposen’ og det vil 
undersøges, hvor i budgettet, vi kan finde omkring 10.000 kr. til at bestille dem hjem. 

• Ift. gratis medlemskaber, har Olav fundet ud af, at det ikke er muligt og der skal indbetales 
et symbolsk beløb. Det besluttes, at beløbet max skal være 1 kr.  

• Olav sender link til Anne Sophie fredag d. 3. marts, som hun kan sende videre til de 
studerende til på KP og RUC.  

 
Opfølgning på støttemedlemmer 
 

• Karinna og Jesper har udarbejdet en tekst til hjemmesiden, der skal forklare rammerne for at 
være støttemedlem. 

 
Generalforsamling 
 

• Generalforsamlingen afholdes torsdag d. 30. marts kl. 17-19 online på Teams. 
• Olav meddeler, at alle har sendt bidrag til årsrapporten og samler dem i et dokument og 

sender det ud.  
• Ændringsforslaget vedr. titler skal med.  
• Hvis nogen i bestyrelsen har nogle gode forslag til et nyt bestyrelsesmedlem, da der er en 

ledig plads, er velkomne til at kontakte Jesper og Karinna.  
 

Donor til Åbenhedsprisen fremadrettet 
 

• Jesper og Birgitte gør opmærksom på, at vi har en tre-årig bevilling fra Borgerretsfonden, 
som udløber til næste år. Derfor skal vi have en ny sponsor/donor fr næste år til 
Åbenhedsprisen.  

• Bestyrelsen giver tilslutning til, at der arbejdes videre med at finde sponsorer og at det godt 
kan være virksomheder og fonde, herunder også virksomheder der har været eksponeret i 
sager med udfordringer om eksempelvis åbenhed. 
 

Bestyrelsen siden sidst 
 

• Bestyrelsen tog medlemsstatistik til efterretning og noterede med tilfredshed, at den ønskede 
effekt af den nye kontingentstruktur med at sætte grundkontingentet ned. Både på antallet af 
medlemmer samt det samlede bidrag fra kontingenter. 

• Jesper og Christian er inviteret til Dybvad-udvalget fredag d. 3. marts på Christiansborg. 
• Jesper og Karinna skrev i december 2022 til Folketingets Præsidium vedr. internationale 

integrationsstandarder. Der er nu kommet svar tilbage, hvor de skriver, at de ikke har tænkt 
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sig at gøre noget ved, da det ikke passer til dansk kontekst. Der tænkes i, hvordan TI-DK 
kan bruge svaret til at skabe opmærksomhed på emnet.  

 
Nyt fra sekretariatet 
 

• Cecilie og Olav har lavet actionliste, hvor de internt har overblik over opgaver og 
bestyrelsen har mulighed for at følge med. 

• Olav arbejder på artikelserier vedr. korruption og klima, sport etc. 
• Anne Sophie meddeler, at TI-DK holder filmvisninger med Cinemateket d. 8. og 9. maj. 

Hun sender datoer og tidspunkter ud til bestyrelsen. 
 
Økonomi 
 

• Cecilie er i gang med at indsamle CPR-numre fra vinderne af Åbenhedsprisen for at lave 
den sidste indberetning. Den bliver sendt næste uge.  

• Bestyrelsen tog orientering om økonomi til efterretning. Der er ikke afvigelser i forhold til 
budgettet og indtægter i forhold til normale år. 

 
Evt. 
 
 
  
 
 


